
 
 

Kollektivtrafikkörfält på Saltsjöbanan 
Motion till Nacka kommunfullmäktige 2016-03-14 

Sidney Holm 

Miljöpartiet de gröna i Nacka 

 

Vi måste hushålla med våra resurser när vi bygger stad - Tidvis är det väldigt trångt på vägarna i de 

centrala delarna av Nacka. Samtidigt finns det en stor outnyttjad överkapacitet på Saltsjöbanans 

banvallar. Detta är slöseri med resurser och Miljöpartiet vill därför att det byggs kollektivtrafikkörfält 

på valda delar av Saltsjöbanan.  

Bygg om Saltsjöbanan till spårväg genom centrala Nacka - Skillnaderna mellan spårväg och järnväg 

behöver inte vara särskilt stor. För Nackas del handlar det mest om att Saltsjöbanans banvall behöver 

byggas om till gata och rälsen bytas ut, förslagsvis på sträckan Quality hotell – Järla sjö. Om delar av 

busstrafiken kan samsas med Saltsjöbanan blir det bättre framkomlighet för alla och en större 

flexibilitet som bättre passar in i en modern stadsmiljö. Med lägre hastighet blir det också tillåtet med 

tätare trafik. Att moderna ”tramtracks” bullrar mindre en vanlig räls blir dessutom en välkommen 

bonus för alla närboende. 

Kyrkviksparken – Med busstrafik på Saltsjöbanan och en vägförbindelse mellan Planiavägen och 

Värmdövägen, öppnas stora möjligheter att skapa en naturskön mötesplats vid Kyrkviken. Det går då 

att helt ta bort Järlaledens sträckning förbi Kyrkviken och skapa en fantastisk våtmarkspark, där 

dagvattnet från hela Planiaområdet på ett naturligt sätt kan renas på sin väg ner mot Kyrkviken. 

Kyrkviksparken med sitt mikroklimat och perfekta söderläge, skulle generera enorma värden, både 

sociala, ekologiska och ekonomiska. 

 

Lösningarna finns, vad väntar vi på? 

Nu kör vi! 

 

Miljöpartiet yrkar på att: 

 Kontakt tas med SL för att tillsammans undersöka möjligheterna till kollektivtrafikkörfält på delar 

av Saltsjöbanan. 

 

 

 

 

☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀ ☀  

Sidney Holm (MP) 


